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Wie mij kent: zij, Makkers, Maten, Maes, weten waarom. Voor die anderen een kleine voorstelling. Ik 

ben advocaat in hart en nieren, houd van dit vak en kan er mijn liefde voor taal en mijn zin voor 

rechtvaardigheid in kwijt. Ik voel me thuis in de interactie, de discussie bij het meningsverschil en het 

pragmatisme indien nodig. Sinds mijn start aan de balie in 1987 heb ik mij steeds geëngageerd: 

aanvankelijk  als bestuurslid van de Jonge Balie, sinds 2008  als raadslid van de Orde waarvan de 

laatste 6 jaar als penningmeester. De orde: ik houd van het woord en waarvoor het staat. Zelf draag 

ik orde, transparantie, duidelijkheid hoog in het vaandel. Op de jaarlijkse AV doe ik zonder franjes 

nauwkeurig verslag van de financiële gezondheid van de balie. Ik durf stellen dat ik een ‘goede 

huismoeder’ ben en omzichtig, doch met zin voor vernieuwing de centen van de balie beheer. 

Daarnaast zetel ik in verschillende commissies in de schoot van de Orde en vertegenwoordig 

regelmatig de (lokale) balie bij de OVB in Brussel om er onze belangen te verdedigen. Op zoek naar 

girlpower in de nieuwe Raad? Wilt u een gedreven vrouw in de Raad, die voor haar mening uitkomt, 

de teugels strak houdt om het span aan de gepaste snelheid de juiste richting in te sturen en het 

huishouden graag op ‘orde’ en transparant heeft, dan ben ik wellicht uw ‘all-in-one’. 

 

 

 

 

 

 


